
Event schedule

Geltende COVID 19 Regelungen für den AUSTRIA Cup und den Deutschland Pokal 2021

2,5-G Regelung muss eingehalten werden. (Geimpft, Genesen oder PCR Getestet).

Wir empfehlen dringend jedem Team vor Anreise alle auch die, die Geimpften und Genesenen einem Test zu Unterziehen (auch
Schnell- oder Antigentest).

Die Veranstaltung findet unter den Hygieneschutzmaßnahmen des SC Seefeld nach den in Österreich geltenden Bedingungen statt!

Die Nachweise zur Kontrolle der 2,5-G Regel müssen vorgelegt werden. Es liegt in der Pflicht der Landesskiverbände diese
mitzubringen und zu prüfen. Die Nachweise sind LSV- /Regionen-weise mitzuführen und vorzulegen. (Reservelisten liegen im Race
Office aufgelegt).

Contact information

Phone General: +43 (0)664 5995933

E-mail General: arena@seefeld-sports.at , Entries: k.kraus@seefeld-sports.at , Accommodation: reb
ecca.speidel@seefeld.com

Address SC Seefeld, Mösererstrasse 632a, 6100 Seefeld in Tirol, Innsbruck-Land

Website http://www.weltcup-seefeld.com

Social media seefeld nordic on facebook and instagram

Organiser contact information

Officials

16.12.2021 Event Location Races

18:00 Team Captains’ Meeting Online 17 Dec - OPA Men's NH
17 Dec - OPA Women's NH
18 Dec - OPA Men's NH
18 Dec - OPA Women's NH

17.12.2021 Event Location Races

12:15 Training WM Arena 17 Dec - OPA Men's NH
17 Dec - OPA Women's NH

13:45 Start Trial Round WM Arena 17 Dec - OPA Men's NH
17 Dec - OPA Women's NH

15:15 Competition start WM Arena 17 Dec - OPA Men's NH
17 Dec - OPA Women's NH

18:00 Prize Giving Ceremony WM Arena 17 Dec - OPA Men's NH
17 Dec - OPA Women's NH

18.12.2021 Event Location Races

08:30 Start Trial Round WM Arena 18 Dec - OPA Men's NH
18 Dec - OPA Women's NH

09:50 Competition start WM Arena 18 Dec - OPA Men's NH
18 Dec - OPA Women's NH

18:00 Prize Giving Ceremony WM Arena 18 Dec - OPA Men's NH
18 Dec - OPA Women's NH

Event schedule (LOC times)
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Vor Startnummern Ausgabe muss die Liste mit dem täglichem Gesundheitscheck vorgelegt werden, um die Startnummern zu
bekommen.

Applicable COVID 19 regulations for the AUSTRIA Cup and the Germany Cup 2021

2.5-G regulation must be followed. (Vaccinated, recovered or PCR tested)

We strongly recommend that all teams, including those that have been vaccinated and those that have recovered, to undergo a test
before arrival. (also quick- or antigen test)

The event will take place under the hygiene protection measures of SC Seefeld according to the conditions valid in Austria!

The proofs for the control of the 2,5-G rule have to be presented. It is the duty of the regional ski associations to provide and check
these. The proofs are to be carried and presented by the teamcaptain. (List will be distributed and reserve lists will be available in
the Race Office).

The list with the daily health-check must be presented in order to receive the start numbers.
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